Sprawozdanie z wyjazdu Alpejskiego
Chamonix / Alpy / Francja
Uczestnicy:

Jacek Pawet Czech
Jacek Jozef Czech

12 czerwca 2022 (niedziela)
Rankiem 12 maja w niedziele wyjechalismy z Orzesza do Chamonix.
13 czerwca 2022 (Poniedziatek)
Restowali$my po podrézy i pakowali$my sie na wyjscie pod Pétnocng Sciane Petit Dru.
Przygotowalismy ciezki sprzet zimowy (2 techniczne dziaby, twarde buty, sruby lodowe) gdyz

liczyliSmy ze na potnocnej Scianie bedzie twardo i wbijemy sie w Pétnocny Kuluar Dru (M7+)
ale wzieliSmy tez baletki na wypadek gdyby jednak nie zmrozito.

Podejscie:

14 czerwca 2022 (wtorek)

Wstalismy o 6:00 i wyjechalismy pierwszym wagonikiem na Mer de Glace o 8:00. Po
niecatych 7 godzinach podejscia na ciezko (z namiotem, ciezkim zimowym sprzetem i
jedzeniem na 2-3 dni) zameldowali$my sie pod pétnocng sciang gdzie wykopalismy w



mokrym s$niegu fopatg lawinowg platforme na namiot. Budziki nastawiliSmy na 1:00 w nocy.
Prognozy miaty by¢ dobre.

15 czerwca 2022 (Sroda)

Po wyjsciu z namiotu o pierwszej w nocy byliSmy juz pewni ze nic nigdzie nie zmrozito, a
nasze mysli o Pétnocnym Kuluarze z ktérego lat sie wtasnie wodospad musimy zazegnad.
Jedyng drogg na ktérg mamy jakie$ szanse jest droga Allaina na pétnocnej Scianie.
Dodatkowo niestety w chwili naszej pobudki na niebie znajdowato sie sporo gestych chmur
co byto dla nas zaskoczeniem gdyz dzien wczesniej w prognozach mieliSmy bezchmurne
niebo. Wiec¢ po chwili sprawdziliSmy prognoze ktéra powiedziata nam ze popotudniem czeka
nas burza z opadem. Wiec przesiedzieliSmy w ,bazie” caty dzien, robigc jedynie krotki
spacer pod sciane w celu sprobowania pokonania szczeliny brzeznej i pozostawienia pod
Sciang depozytu sprzetu. Dzien mingt pod ciemnymi chmurami jednak burzy zgodnie z
prognozami nie byto. PomysleliSmy ze co$ te prognozy nie sg wiarygodne...

Zakfadanie depozytu po Allainem.




16 czerwca 2022 (czwartek)

Wstalismy tradycyjnie o 1:00 w nocy i wtedy zaczeta sie burza ktéra miata sie zakohczyc¢
dnia poprzedniego a o 23:00 mieliSmy mie¢ juz czyste niebo. Burza byta z bardzo
intensywnym opadem i wichurg ktora ztozyta nam dostownie namiot i lezeliSmy w namiocie
do rana juz z tropikiem na gtowach. Burza skonczyta sie o 8 rano, ze $ciany lat sie
wodospad. Widzgc w jak mato wiarygodne sg nasze prognozy pogody postanowiliSmy
zostac jeszcze jeden dzien pod sciang liczac ze wyschnie.

17 czerwca 2022 (piatek)

Wstalismy tradycyjnie o 1:00 ale niestety prognozy znowu sie nie sprawdzity gdyz nad
gtowami mieliSmy zupetnie zachmurzone niebo. Co prawda prognoza pokazywata ze od
soboty 18 czerwca ma by¢ super pogoda (o ile prognozy sie sprawdzg) ale my mieliSmy juz
tylko jedzenie w $ciane i czekanie nie wchodzito w gre. Wiec o 10:00 zaczelismy znoszenie
naszego zimowego sprzetu z pod $ciany do Chamonix. Z naszych obserwacji wynikato ze w
Scianie zalegato bardzo duzo ptatéw mokrego $niegu ktére byty juz na tyle miekkie ze po
wejsciu na nie rozpadaly sie (sprawdziliSmy to na starcie pierwszego wyscigu podczas
zaktadania depozytu)

Warunki w Scianie- wiosna, wszystko sie topi, sporo sniegu zalega. Za duzo sniegu na
miekkie buty a na ciezkie nie ma mrozu. Nasze foto.

18 czerwca 2022 (sobota)

Po nocy spedzonej na parkingu wysuszyliSmy sprzet ktéry zamokt w depozycie i zalczelismy
pakowac sie do wyjazdu

19 czerwca 2022 (niedziela)
10:00 wyjazd do kraju

20 czerwca 2022 (poniedziatek)
03:00 powrét do Orzesza



Prognozy od poniedziatku wygladaty jeszcze gorzej.
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Co prawda nasz wyjazd w ktorym braliSmy udziat byt nieudany ale dzieki niemu
wyciggnelismy wnioski i 6 lipca wybraliSmy sie na LETNIE wspinanie skalne i
JpLErAlAkombinacje drog na potnocnej $cianie Blaitiere (3522m.n.p.m) (start z
lodowca 5a, Via Ghilini 6b i NW gran 5b, 800m przewyzszenia, 1200m) [olzva&:Rl]eler:]
Filar Cordiera 6b na Charmozie 750m (Jacek Jozef Czech i Mateusz Wieckowski)




